
Bestyrelsesmøde 
31. maj 2023

Deltagere: Anja, Camilla (referent), Frederik, Anna, Jonas, Kresten

Fraværende: Lene og Jesper



Dagsorden

• Opfølgning
• Status fra arbejdsgruppe: Sponsor
• Status fra arbejdsgruppe: Liga
• Status fra arbejdsgruppe: Galla

• Nye punkter
• Dato og indhold for møde med Tommy
• Nedsættelse af arbejdsgruppe for SM/JM/DM strukturer
• Forslag til turneringssystem: Rankedin.com



Status fra arbejdsgruppe: 
Sponsorer

Anna og Jonas har kigget på de sponsorer der er kommet ind og fremlagde et 
forslag til, hvordan de kan bruges. Der var ingen indvendinger, og der arbejdes 
videre med forslaget, som blandt andet omhandler en opgradering af spilletøj 
til landsholdet. 



Status fra arbejdsgruppe: Liga
Vi er klar til at åbne tilmeldingen, men afventer en snak med RankedIn, som 
blev præsenteret af Camilla
Vi skal have sat et møde op med Rankedin (Se bilag) for at høre mere om, 
hvad de kan tilbyde. På mødet deltager Jonas, Henrik og Camilla.  



Status fra arbejdsgruppe: Galla
Vi vil arrangere en galla som afslutning på året. Pt. arbejdes der på en dato og 
lokation, men det forventes, at det bliver i november. 
Når detaljerne er på plads præsenteres det for alle. 



Nye punkter
• Dato og indhold for møde med Tommy

Bestyrelsen har drøftet den fremadrettede proces med Tommy Kristoffersen, DGI, og ønsker i første 
omgang to møder mere. Et med fokus på at få formuleret en frivillighedsstrategi (september) og et 
med fokus på den fortsatte organisationsudvikling (november). Forud for møderne ligger der en 
opgave i at få beskrevet nogle af de opgaver, som vi ønsker, at frivillige udover bestyrelsen skal tage 
aktivt del i. Det være sig alt fra at sidde ved dommerbord ved et stævne til det bredere 
projektarbejde. Frivilligstrategien skal rumme både rekruttering, fastholdelse, aktivering, organisering 
og koordinering af frivillige. Mødet omkring organisationsudvikling skal have fokus på at styrke 
organisationen i den vækst vi gennemgår.

• Nedsættelse af arbejdsgruppe for SM/JM/DM strukturer: Camilla, Anna, Jonas 
(Jesper) 



Eventuelt
Økonomi: De sidste 10 % af støtten fra Nordea-fonden udbetales først efter aflagt 
regnskab. Derfor er det vigtigt, at Fodtennis Danmark selv har midler svarende til de 
10 %. Vi er allerede nået langt med sponsorarbejde, eventafvikling mv., men mangler 
fortsat at samle 100.000kr. Det er derfor særligt vigtigt, at vi i den kommende periode 
er opsøgende på mulige indtægtskilder. Forslag er bl.a. at afsøge muligheder for 
sammen med KFIF at søge midler til et projekt i Københavns Kommune samt 
generelt at hjælpe klubberne med at søge penge til køb af bolde mv. 

Næste møde: Onsdag den 28. juni kl. 20.30-21.30



RankedIn.com

• Turneringsadministration
• Benyttes i padel, squash 

og teqball
• Inkl. app. Med mulighed 

for tilkøb af statistik

• Priser
• Eksempel: Livestream

https://rankedin.com/en/pricing
https://www.facebook.com/groups/265375396021774


Eksempel på spillerlicenser fra Padelforbundet: 

Senior spillerlicens     200 kr.
Senior spillerlicens – DPF Klubmedlem  100 kr.
Junior (1-17 år) 50 kr.
Livserfarne (65+) 50 kr.
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